
 

Svar interpellation:  

 

Hur blir det med ResMex AB? 
 

Jörgen Ring (SD) och Chris Dahlqvist (SD) har i en interpellation ställt tre frågor till mig som 

jag besvarar med följande svar: 

 

1. När kommer Resmex AB att sälja av sitt överskott av fastigheter? 

Det pågår en utredning som både ska ge inriktning för hur Resmex uppdrag ska se ut 

framöver men också utreda hur kommunen ska hantera angelägenheter inom området 

Stångebro/Kallerstad samt Steninge. Det är därför inte möjligt att svara på frågor om 

eventuella försäljningar förrän denna utredning är klar. Det behöver också tas fram en 

detaljplan för området innan en plan för hur eller när området ska exploateras och 

eventuella försäljningar kan genomföras.   

 

2. På vilket sätt kommer fastigheterna att erbjudas marknaden? 

Vad rör bolagets möjlighet till försäljning av fastigheter så finns dels ett särskilt avtal 

mellan kommunen (miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen) och Resmex som 

reglerar hur Resmex får sälja mark, och dels ett särskilt ägardirektiv som reglerar 

bolagets fastighetsportfölj.  

 

3. Vad har styret för avsikt att använda pengarna till från försäljningen? 

Delar av försäljningsintäkter kommer användas till exploatering och reavinster som 

uppstår kommer att kunna användas för finansiering av stationsområdet, 

medfinansiering mm 
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